
Rada Miejska w Młynarach 

Radni-Sesja 

Protokół nr VII/2024 

 

VII Sesja w dniu 27 listopada 2024  

Obrady rozpoczęto 27 listopada 2024 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 16:07 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 11 członków. 

Obecni: 

1. Elżbieta Goryszewska 

2. Justyna Korwel 

3. Krzysztof Łowczak 

4. Małgorzata Dzięcioł 

5. Andrzej Florczyk 

6. Karol Jóźwiak 

7. Radosław Kiwilsza 

8. Agnieszka Kościelska 

9. Halina Lichołat 

10. Daniel Paczuski 

11. Adam Piech 

12. Magdalena Romanek 

13. Andrzej Szczerbiak 

14. Piotr Walczak 

15. Tadeusz Wandrowski 

Ponadto w posiedzeniu wzięli udział: 

1. Renata Bednarczyk – Burmistrz Miasta i Gminy Młynary  

2. Anna Kołodziej-Rabiczko – Sekretarz Miasta i Gminy Młynary  

3. Katarzyna Rynkowska - Skarbnik Miasta i Gminy Młynary  

4. Patryk Ogórek – Radca Prawny 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Obrady VII zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej 

witając wszystkich zebranych. 

W obecnym momencie na obradach Sesji obecnych było11 radnych, co stanowi kworum do 

podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Młynarach poinformował, że do biura Rady Miejskiej 

wpłynął wiosek od Pani Burmistrz o wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego z Gminą Godkowo, 



Gminą Wilczęta, Gminą Milejewo a Gminą Młynary na realizację zadania organizacji 

publicznego transportu zbiorowego. Odczytał wniosek. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Młynarach poinformował, że jeżeli nie usłyszy sprzeciwu 

porządek obrad zostanie przyjęty. 

Radni nie zgłosili sprzeciwu. 

Proponowany porządek obrad został przyjęty. 

 

3. Przyjęcie protokołu z VI zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Młynarach, która odbyła 

się 23.10.2024 r. 

 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z VI zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Młynarach, która odbyła się 

23.10.2024 r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Elżbieta Goryszewska, Justyna Korwel, Krzysztof Łowczak, Małgorzata Dzięcioł, Andrzej 

Florczyk, Karol Jóźwiak, Agnieszka Kościelska, Halina Lichołat, Daniel Paczuski, Piotr 

Walczak, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (4) 

Radosław Kiwilsza, Adam Piech, Magdalena Romanek, Andrzej Szczerbiak 

Protokół został przyjęty pozytywnie, jednogłośnie. 

 

4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza z okresu międzysesyjnego. 

 

Pani Burmistrz odczytała sprawozdanie z pracy burmistrza za okres od 23 października 2024 

r. do 27 listopada 2024 r. 

Pan Andrzej Florczyk zapytał o stowarzyszenie Euroregion. 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że następuje przyjęcie nowych członków. Powiedziała, że 

materiały, które otrzymała są analizowane. O szczegółach poinformuje.  

Pan Piotr Walczak zapytał, czy wiosną będzie można korzystać z boiska sportowego. 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że jeśli warunki pogodowe pozwolą i trawa się zakorzeni to 

będzie można korzystać z boiska.  

5. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

 

Radni nie zabrali głosu w tym punkcie. 

 



6. Wnioski sołtysów. 

 

Nie było wniosków sołtysów. 

 

7. Rozpatrzenie informacji o stanie realizacji zadań oświatowych organu prowadzącego 

za rok szkolny 2023/2024. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej omówił informację o stanie realizacji zadań oświatowych. 

 

O godz. 15:06 wyszła radna Małgorzata Dzięcioł. Od tej pory na obradach Sesji Rady 

Miejskiej w Młynarach obecnych było 10 radnych. 

 

Poruszono temat demografii oraz miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego, 

pod kontem pozyskania nowych terenów pod działki budowlane. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że jeśli nie usłyszy sprzeciwu, sprawozdanie 

zostanie przyjęte przez aklamację. 

 

Nie było sprzeciwu. 

 

Sprawozdanie zostało przyjęte przez aklamację. 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie: 

 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2024 – 2036, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Panią Skarbnik o omówienie uchwały w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2024 – 2036 oraz 

zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2024 rok. 

 

Pani Skarbnik omówiła obie uchwały.  

Radny Tadeusz Wandrowski zapytał, czy kwota na odśnieżanie dróg powiatowych jest stała, 

zagwarantowana, a co jeśli zostanie przekroczona. 

Pani Skarbnik odpowiedziała, że gmina będzie musiała rozliczyć się z tej kwoty. Jest to kwota 

wstępnie ustalona. Kwota może ulec zmianie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego, Oświaty i Kultury o opinię do uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury 

poinformowała, że projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie jednogłośnie. 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2024 – 2036, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 

 



Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Elżbieta Goryszewska, Justyna Korwel, Krzysztof Łowczak, Andrzej Florczyk, Karol 

Jóźwiak, Agnieszka Kościelska, Halina Lichołat, Daniel Paczuski, Piotr Walczak, Tadeusz 

Wandrowski 

BRAK GŁOSU (1) 

Małgorzata Dzięcioł 

NIEOBECNI (4) 

Radosław Kiwilsza, Adam Piech, Magdalena Romanek, Andrzej Szczerbiak 

 

Uchwała nr VII/43/2024 Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 27 listopada 2024 roku w 

sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2024 – 

2036, została podjęta jednogłośnie. 

 

b) zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2024 rok, 

 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2024 rok,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Elżbieta Goryszewska, Justyna Korwel, Krzysztof Łowczak, Andrzej Florczyk, Karol 

Jóźwiak, Agnieszka Kościelska, Halina Lichołat, Daniel Paczuski, Piotr Walczak, Tadeusz 

Wandrowski 

NIEOBECNI (5) 

Małgorzata Dzięcioł, Radosław Kiwilsza, Adam Piech, Magdalena Romanek, Andrzej 

Szczerbiak 

 

Uchwała nr VII/44/2024 Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 27 listopada 2024 roku w 

sprawie zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2024, została podjęta jednogłośnie. 

 

c) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych obowiązujących w 2025 

roku, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej omówił uchwałę. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego, Oświaty i Kultury o opinię do uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury 

poinformowała, że projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie jednogłośnie. 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 



określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych obowiązujących w 2025 

roku, 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Elżbieta Goryszewska, Justyna Korwel, Krzysztof Łowczak, Andrzej Florczyk, Karol 

Jóźwiak, Agnieszka Kościelska, Halina Lichołat, Daniel Paczuski, Piotr Walczak, Tadeusz 

Wandrowski 

NIEOBECNI (5) 

Małgorzata Dzięcioł, Radosław Kiwilsza, Adam Piech, Magdalena Romanek, Andrzej 

Szczerbiak 

 

Uchwała nr VII/45/2024 Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 27 listopada 2024 roku  

w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych obowiązujących 

w 2025 roku została podjęta pozytywnie, jednogłośnie. 

 

d) pokrycia w roku 2024 części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi  

z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej omówił uchwałę. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego, Oświaty i Kultury o opinię do uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury 

poinformowała, że projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie jednogłośnie. 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

pokrycia w roku 2024 części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów 

własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Elżbieta Goryszewska, Justyna Korwel, Krzysztof Łowczak, Andrzej Florczyk, Karol 

Jóźwiak, Agnieszka Kościelska, Halina Lichołat, Daniel Paczuski, Piotr Walczak, Tadeusz 

Wandrowski 

NIEOBECNI (5) 

Małgorzata Dzięcioł, Radosław Kiwilsza, Adam Piech, Magdalena Romanek, Andrzej 

Szczerbiak 

 

Uchwała nr VII/46/2024 Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 27 listopada 2024 roku  

w sprawie pokrycia w roku 2024 części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi  



z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi została podjęta pozytywnie, jednogłośnie. 

 

e) wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi i ustalenia 

stawki tej opłaty, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego, Oświaty i Kultury o opinię do uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury 

poinformowała, że projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie jednogłośnie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał uzasadnienie do uchwały. 

Pan Andrzej Florczyk zapytał o ilość odpadów rocznie. 

Pani Burmistrz powiedziała, że z każdym rokiem rośnie ilość odpadów zmieszanych. 

Zaapelowała do mieszkańców o ograniczenie ilości odpadów. Dodała, że największy koszt 

gmina ponosi za odpady zmieszane. Jeśli mieszkańcy nie będą segregować odpadów, to aby 

zbilansować system, opłata za śmieci będzie rosła z każdym rokiem.  

Pan Andrzej Florczyk poruszył temat kompostowania odpadów. Powiedział, że ci, którzy 

mają możliwość powinni kompostować odpady.  

Pani Burmistrz powiedziała, że bioodpady są ciężkie i zaapelowała, aby mokre liście czy 

jabłka, zamiast wyrzucać do śmietnika, lepiej kompostować. 

Głosowano w sprawie: 

wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi i ustalenia 

stawki tej opłaty, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Elżbieta Goryszewska, Justyna Korwel, Krzysztof Łowczak, Andrzej Florczyk, Karol 

Jóźwiak, Agnieszka Kościelska, Halina Lichołat, Daniel Paczuski, Piotr Walczak, Tadeusz 

Wandrowski 

NIEOBECNI (5) 

Małgorzata Dzięcioł, Radosław Kiwilsza, Adam Piech, Magdalena Romanek, Andrzej 

Szczerbiak 

 

Uchwała nr VII/47/2024 Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 27 listopada 2024 roku  

w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi  

i ustalenia stawki tej opłaty została podjęta pozytywnie, jednogłośnie. 

 

f) uchylenia uchwały w sprawie przyznania dotacji celowej w 2024 roku na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków lub gminnej ewidencji zabytków,, 



 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego, Oświaty i Kultury o opinię do uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury 

poinformowała, że projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie jednogłośnie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał uzasadnienie do uchwały. 

 

Pani Burmistrz wyjaśniła, że aby mogło być finansowanie w tym roku, wykonawca musiałby 

wykonać 50% robót. A takiego poziomu wykonania nie osiągnie, w związku z czym należało 

przenieść finansowanie inwestycji na 2025 rok. Obecnie zostały wykonane roboty 

przygotowawcze. Nie stanowią one 50% zaplanowanych prac. 

 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchylająca uchwałę w sprawie przyznania dotacji celowej w 2024 roku na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków lub gminnej ewidencji zabytków, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Elżbieta Goryszewska, Justyna Korwel, Krzysztof Łowczak, Andrzej Florczyk, Karol 

Jóźwiak, Agnieszka Kościelska, Halina Lichołat, Daniel Paczuski, Piotr Walczak, Tadeusz 

Wandrowski 

NIEOBECNI (5) 

Małgorzata Dzięcioł, Radosław Kiwilsza, Adam Piech, Magdalena Romanek, Andrzej 

Szczerbiak 

 

Uchwała nr VII/48/2024 Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 27 listopada 2024 roku 

uchylająca uchwałę w sprawie przyznania dotacji celowej w 2024 roku na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków lub gminnej ewidencji zabytków została podjęta pozytywnie, jednogłośnie. 

 

g) przystąpienia do sporządzania planu ogólnego gminy - Miasta i Gminy Młynary, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego, Oświaty i Kultury o opinię do uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury 

poinformowała, że projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie jednogłośnie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał uzasadnienie i omówił uchwałę. 

 

Radni nie mieli uwag. 



Głosowano w sprawie: 

przystąpienia do sporządzania planu ogólnego gminy - Miasta i Gminy Młynary, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Elżbieta Goryszewska, Justyna Korwel, Krzysztof Łowczak, Andrzej Florczyk, Karol 

Jóźwiak, Agnieszka Kościelska, Halina Lichołat, Daniel Paczuski, Piotr Walczak, Tadeusz 

Wandrowski 

NIEOBECNI (5) 

Małgorzata Dzięcioł, Radosław Kiwilsza, Adam Piech, Magdalena Romanek, Andrzej 

Szczerbiak 

 

Uchwała nr VII/49/2024 Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 27 listopada 2024 roku 

uchylająca uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzania planu ogólnego gminy - Miasta 

i Gminy Młynary została podjęta pozytywnie, jednogłośnie. 

 

h) przyjęcia od Powiatu Elbląskiego zadania w zakresie odśnieżania dróg powiatowych na 

terenie Gminy Młynary, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego, Oświaty i Kultury o opinię do uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury 

poinformowała, że projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie jednogłośnie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt został szczegółowo omówiony 

przez Panią Skarbnik na posiedzeniu Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i 

Kultury. 

 

Pan Andrzej Florczyk zapytał, czy odśnieżanie dotyczy wszystkich dróg powiatowych, czy 

tylko w mieście. 

 

Pani Burmistrz wyjaśniła, że tylko w mieście. Były to drogi, które i tak odśnieżaliśmy. 

Pozostałe drogi odśnieżać będzie powiat. 

 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia od Powiatu Elbląskiego zadania w zakresie odśnieżania dróg powiatowych na 

terenie Gminy Młynary, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Elżbieta Goryszewska, Justyna Korwel, Krzysztof Łowczak, Andrzej Florczyk, Karol 



Jóźwiak, Agnieszka Kościelska, Halina Lichołat, Daniel Paczuski, Piotr Walczak, Tadeusz 

Wandrowski 

NIEOBECNI (5) 

Małgorzata Dzięcioł, Radosław Kiwilsza, Adam Piech, Magdalena Romanek, Andrzej 

Szczerbiak 

 

Uchwała nr VII/50/2024 Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 27 listopada 2024 roku 

uchylająca uchwałę w sprawie przyjęcia od Powiatu Elbląskiego zadania w zakresie 

odśnieżania dróg powiatowych na terenie Gminy Młynary, została podjęta pozytywnie, 

jednogłośnie. 

 

i) ustanowienia służebności przesyłu na nieruchomościach stanowiących własność Miasta i 

Gminy Młynary. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego, Oświaty i Kultury o opinię do uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury 

poinformowała, że projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie jednogłośnie. 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

ustanowienia służebności przesyłu na nieruchomościach stanowiących własność Miasta i 

Gminy Młynary. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Elżbieta Goryszewska, Justyna Korwel, Krzysztof Łowczak, Andrzej Florczyk, Karol 

Jóźwiak, Agnieszka Kościelska, Halina Lichołat, Daniel Paczuski, Piotr Walczak, Tadeusz 

Wandrowski 

NIEOBECNI (5) 

Małgorzata Dzięcioł, Radosław Kiwilsza, Adam Piech, Magdalena Romanek, Andrzej 

Szczerbiak 

 

Uchwała nr VII/51/2024 Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 27 listopada 2024 roku 

uchylająca uchwałę w sprawie ustanowienia służebności przesyłu na nieruchomościach 

stanowiących własność Miasta i Gminy Młynary, została podjęta pozytywnie, jednogłośnie. 

 

j) wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego z Gminą Godkowo, Gminą 

Wilczęta, Gminą Milejewo a Gminą Młynary na realizację zadania organizacji publicznego 

transportu zbiorowego 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał uzasadnienie do uchwały. Zapytał o jakich liniach 

jest mowa. 

 



Pani Burmistrz odpowiedziała, że dotyczy to linii autobusowych dowożących naszych 

uczniów do szkół średnich. Omówiła uchwałę. 

 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego z Gminą Godkowo, Gminą 

Wilczęta, Gminą Milejewo a Gminą Młynary na realizację zadania organizacji publicznego 

transportu zbiorowego.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Elżbieta Goryszewska, Justyna Korwel, Krzysztof Łowczak, Andrzej Florczyk, Karol 

Jóźwiak, Agnieszka Kościelska, Halina Lichołat, Daniel Paczuski, Piotr Walczak, Tadeusz 

Wandrowski 

NIEOBECNI (5) 

Małgorzata Dzięcioł, Radosław Kiwilsza, Adam Piech, Magdalena Romanek, Andrzej 

Szczerbiak 

 

Uchwała nr VII/52/2024 Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 27 listopada 2024 roku 

uchylająca uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego 

z Gminą Godkowo, Gminą Wilczęta, Gminą Milejewo a Gminą Młynary na realizację 

zadania organizacji publicznego transportu zbiorowego, została podjęta pozytywnie, 

jednogłośnie. 

 

9. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że w tym punkcie została zamieszczona 

odpowiedź na interpelację dotyczącą świetlic wiejskich w Gminie Młynary. 

 

10. Przedstawienie informacji o analizie oświadczeń majątkowych za 2023 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał informację dotyczącą analizy oświadczeń 

majątkowych Radnych złożonych w roku 2024 dokonaną przez Urząd Skarbowy w Elblągu. 

 

11. Sprawy różne. 

 

Pan Tadeusz Wandrowski zapytał co z budynkiem po szkole podstawowej w Młynarach. 

 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że budynek jest utrzymywany i ogrzewany. Podtrzymuje 

zdanie, że jeśli przez dwa lata nie znajdzie zagospodarowania dla budynku, będzie zmuszona 

wykazać go do sprzedaży. Są plany na zagospodarowanie tego budynku, ale podlega to 

weryfikacji. 

 

 

 



12. Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął obrady VII zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej  

w Młynarach. 

 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Młynarach 

Karol Jóźwiak 

  

 

Przygotował(a): Dorota Jurkowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


